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Besvarelse af Finansudvalget § 7 spørgsmål 40 - aktstykke nr. 
189  

Spørgsmål: 

”Vil målet om at nedbringe enhedsudgiften i folkeskolen (igen i år) ikke indebære større klasse-

kvotienter end ellers?” 

 
Svar: 

Undervisningsministeriet har oplyst følgende: 

” Forøget klassekvotient repræsenterer én mulighed for at reducere enhed-

sudgifterne. Udgifterne vil således også kunne nedbringes på anden måde, fx ved 

mere rationel administration af skolerne, jf. besvarelsen af spørgsmål 34, og re-

ducerede udgifter til specialundervisning mm. Ændringer af skolestrukturen, der 

indebærer færre klasser med få elever, vil endvidere kunne medføre en forøgelse 

af den samlede gennemsnitlige klassekvotient, samtidig med at udgifterne begræn-

ses.” 

Jeg kan henholde mig hertil. 
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